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P.V.E.G. - BRUSSEL 

364e ZITTING VAN DE RAAD VAN MINISTERS 
DER EUROPESE GEMEENSCHAPPEN (MILIEU) 

GEHOUDEN OP 16 OKTOBER 1975 
TE LUXEMBURG. 

Aanwezig waren: 
Minister Pedini ( I t a l i a a n s e v o o r z i t t e r ) 
Staatssecretaris Poma (België) 
Minister Nielsen en staatssecretaris Lavesen (Denemarken) 
Minister Maihofer en staatssecretaris Baum (BRD) 
Minister Jarrot ( F r a n k r i j k ) 
Minister T u l l y (Ierland) 
Regeringscommissaris Barthel en Plv. PV Peeters (Luxemburg) 
Minister Voirink en staatssecretaris Brinkhorst (Nederland) 
Minister Howell (VK) 
Vice V o o r z i t t e r Scaras;ia Mugnozza (Commissie) 

1. Agenda (doe. 1144/75) 
Goedgekeurd. 

2. L i j s t van A-punten (doe. 1145/75 + add.) 
Goedgekeurd. 

3. Inventaris m i l i e u r i n f o r m a t i e (doe. R/2438/75) 
Goedgekeurd. 

4« Tweede actieprogramma (doe. R/2438/75) 
Commissaris Scaraasia Mugnozza leidde de discussie i n met een 
samenvatting van het door de Commissie ingediende document, 
vervat i n doe. R / 1702/75« 
Daarbij benadrukte h i j de noodzaak van het regelmatig b i j e e n 
komen van de voor het milie u b e l e i d verantwoordelijke bewinds
lieden. 
H i j achtte een voortgang op basis van het eerste programma nood
z a k e l i j k , en meende, dat p o l i t i e k e impulsen het vele werk, dat 
i n deze sector door experten v e r r i c h t moet worden, zeer zouden 
kunnen en moeten activeren. Bijzondere aandacht vroeg de com
missaris voor de ecologische k a r t o g r a f i e . 
De communautaire actie i n de milieusector diende enigszins 
f l e x i b e l te worden opgezet» J a a r l i j k s zou de Commissie derhalve 
kunnen rapporteren over de bereikte voortgang, t e r w i j l boven 
dien halverwege het tweede actieprogramma een eventuele aan
passing of herziening zou kunnen worden overwogen. Het tweede 
actieprogramma werd avant f e b r u a r i 1976 toegezegd. 
De Ierse minister- T u l l y , sprak z i j n t e l e u r s t e l l i n g u i t over 
ile"fc f e i t dat deze Raad n i e t onder z i j n voorzitterschap georga
niseerd had kunnen worden. Evenals a l l e op hem volgende sprekers 
meende h i j , dat het stuk van de Commissie een goede kiem 
voor verdere discussie en late r e besluitvorming i n zich droeg. + « 2 ^ I e ^ l a n d w^ a s belangrijk, dat het milieubeleid mede gehanteerd zou worden, naast bv. p p r i -'>£i'«i • ^ -

een sociaal en economisch beleid» 
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om regionale onevenwichigheden i n de Gemeenschap weg te nemen. 
I n die optiek paste voor dat land een b e l e i d v i a k w a l i t e i t s 
d o e l s t e l l i n g e n eerder dan een v i a emissienormen, Gemeenschap
p e l i j k e normen waren sl e c h t s i n bijzondere omstandigheden 
mogelijk, aldus de Ierse woordvoerder. Een toepassen van een 
s t a n d - s t i l l paste op z i j n land ook minder. 
M i n i s t e r T u l l y sprak z i j n voldoening u i t over het f e i t dat de 
Europese s t i c h t i n g t e r v e r b e t e r i n g van l e e f - en werkmilieu t e 
Dublin was gevestigd. 
Tot s l o t wees h i j op het gevaar dat zou ontstaan wanneer werk
groepen i n Brussel te v e e l over de technische uitvoeringsmoda
l i t e i t e n van communautaire b e s l u i t e n zouden spreken. D i t moest 
veeleer aan n a t i o n a l e a u t o r i t e i t e n worden overgelaten. I n Brussel 
zou dan meer t i j d voor b e l a n g r i j k e r wetgevende a r b e i d vrijkomen. 
De. Deense m i n i s t e r benadrukte de continuïteit tussen het eerste 
en tweede actieprogramma. I n m i l i e u b e l e i d v e r d i e n t het preven
t i e v e aspect vee l aandacht, aldus M i n i s t e r N i e l s e n . H i j noemde 
het recyclage-aspect j u i s t , ook i.v.m. de k w a l t e i t van het water. 
K a r t e r i n g i s een goede zaak. 
De heer Nielsen achtte een s t u d i e over de gevolgen van het m i l i e u 
actieprogramma gewenst. 
M i n i s t e r Maihofer meende dat het gemeenschappelijk m i l i e u b e l e i d 
i n een goede r i c h t i n g werd gestuurd. Deze l i j n zou dienen t e 
worden voortgezet. B e l a n g r i j k e elementen dienden naar z i j n oor
deel t e z i j n : 
-"We b e t a l e n nu voor wat we g i s t e r e n hebben nagelaten", d a a r u i t 

v o l g t dat m i l i e u b e l e i d n i e t c o n j u n c t u u r - g e v o e l i g moet worden 
uitg e v o e r d , hoewel de economische s i t u a t i e n a t u u r l i j k wel 
zeer maatgevend is# 

- Zowel de i n d u s t r i e , a l s de l o c a l e overheden moeten z i c h i n s t e l 
l e n op i n v e s t e r i n g e n op lange t e r m i j n i n de m i l i e u s e c t o r . D i t 
zowel u i t oogpunt van m i l i e u b l e i d , a l s ook vanwege het a n t i 
c y c l i s c h e aspect van d e r g e l i j k e i n v e s t e r i n g e n . 

- Het p r i n c i p e " v e r v u i l e r b e t a a l t " i s een b e l a n g r i j k e basis 
b i j m i l i e u b l e i d . 

- Recyclage moet gestimuleerd worden, de h u i d i g e k w a l i t e i t mag 
n i e t s l e c h t e r worden. 

- Rekening d i e n t t e worden gehouden met ontwikkelingslanden. De 
Gemeenschap d i e n t , aldus m i n i s t e r Maihofer, het V.N.-milieu
programma t e ondersteunen. 

- I.v.m. het aspect van c o n c u r r e n t i e v e r v a l s i n g i s harmonisatie 
van milieunormen op commuautair niveau voor de BRD van het 
a l l e r g r o o t s t e belang. 

De Franse m i n i s t e r J a r r o t meende dat het "p.p.p." goed van de 
grond was gekomen. Het ontbreken van Europese milieunormen 
hekelde h i j . De keuze e m i s s i e n o r m e n / k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g 
v e r d i e n t volgens de Franse bewindsman verdere s t u d i e . De tweede 
mogelijkheid werd a l s onvoldoende voor zeer v u i l e zaken geken
schetst • 
H i j onderstreepte het belang dat F r a n k r i j k hecht aan een s n e l l e 
oplossing van de milieuproblemen, die z i c h voordoen i.v.m. de 
v e r v u i l i n g door de t i t a a n d i o x y d e v e r v u i l i n g . De werkzaamheden 
inzake de o n t w e r p r i c h t l i j n verdienen- p r i o r i t e i t . 
I n het kader van het tweede actieprogramma waren voorts van 
belang maatregelen m.h.o. op lawaaihinder, bescherming van de 
natuur en v e r s p i l l i n g . Men d i e n t i n Europa de economie en 



ecologie met elkaar i n overeenstemming te brengen, aldus 
besloot de Franse m i n i s t e r z i j n betoog. 
Mevrouw Vo r r i n k noemde de c o n t i n u i t e i t van het eerste naar 
het tweede actieprogramma. Een aantal aspecten werden d a a r b i j 
benadrukt: 
- Inzake grensoverschrijdende v e r v u i l i n g moeten EEG-verplichtin-

gen zodanig worden nageleefd, dat de l i d s t a a t b i j het na
komen van z i j n v e r p l i c h t i n g e n n i e t de v e r v u i l i n g h o e f t te 
b e s t r i j d e n die afkomstig i s van een andere l i d s t a a t . 

- Besluitvorming over het dossier ENV. 131 geniet zeer hoge 
p r i o r i t e i t , het gaat h i e r v.w.b. de "zwarte l i j s t " om t e 
voorkomen dat s t o f f e n , die i n het geheel n i e t i n het m i l i e u 
thuishoren, d a a r i n worden geloosd. 

- Zowel het s t a n d - s t i l l b e g i n s e l , a l s het m i l i e u - e f f e c t r a p p o r t 
dienen op e r a t i o n e e l ste worden gemaakt. 

- De m i n i s t e r s , v e r a n t w o o r d e l i j k voor het m i l i e u b e l e i d , dienen 
reg e l m a t i g en ook i n f o r m e e l b i j e e n t e komen. 

- I n het kader van het tweede actieprogramma zou bekeken 
dienen te worden op welk b e s t u u r l i j k niveau milieunormen zoude: 
moeten worden v a s t g e s t e l d . Een zo v e e l m o g e l i j k geharmoniseerde 
aanpak met de opening naar een zekere d i f f e r e n t i a t i e zou 
een goede oplossing z i j n . 

- De huidige recessie zou geen argument mogen z i j n om aan het 
m i l i e u b e l e i d een lagere p r i o r i t e i t toe t e kennen. 

- Aan de Commissie i s concreet gevraagd om v o o r s t e l l e n waarin 
de t o e t r e d i n g zou z i j n v e r v a t van de Gemeenschap t o t de over
eenkomst van Washington inzake de i n t e r n a t i o n a l e handel i n 
bedreigde, i n het w i l d levende, d i e r - en pl a n t e n s o o r t e n , 
(Later deelde de heer Scaracia mede dat hie r a a n gewerkt wordt). 

De B r i t s e m i n i s t e r Howell meende dat de balans van het huidig e 
programma i n goede z i n doorsloeg. 
H i j s telde dat, gezien de h u i d i g e beschikbare kennis en man
kra c h t , de Gemeenschap z i c h v o o r l o p i g moest "klerken t o t het 
wegwerken van gevaren. Aan preventieve a c t i e kwam men v o o r a l s 
nog n i e t t o e . Binnen de Commissie zou meer gestudeerd moeten 
worden op c r i t e r i a , waarna de v o o r s t e l l e n gestoeld konden 
worden op een door een ieder erkende f e i t e l i j k e b a s i s . Econo
mische overwegingen verdienden meer aandacht, aldus m i n i s t e r 
Howell. H i j benadrukte de noodzaak van d i f f e r e n t i a t i e . Zo was 
de onlangs door de Raad vastgestelde r i c h t l i j n " a f v a l " een 
goede communautaire raamregeling. Het verwerken van h u i s a f v a l 
zou vervolgens op l o c a a l niveau moeten worden geregeld. Zo 
hoe f t de Gemeenschap ook n i e t s t e doen inzake de b e s t r i j d i n g 
van l a w a a i - o v e r l a s t door v l i e g t u i g e n : er bestaan immers reeds 
IATA-normen. 
V.w.b. de v e r v u i l i n g op zee, meende de B r i t s e woordvoerder dat 
a l l e e n de d i r e c t e k u s t s t a t e n z i c h moesten bezig houden met 
r e s p e c t i e v e l i j k de Noordzee en de Middellandse Zee, m.a.w., 
geen a c t i v i t e i t van de Gemeenschap. 
Ook t.a.v. de o n t w e r p r i c h t l i j n t i t a a n d i o x y d e had het VK t w i j f e l s * 
I n het gehele betoog klonk door dat het VK de k w a l i t e i t s d o e l 
s t e l l i n g alsuitgangspunt voor een Europees m i l i e u b e l e i d neemt. 



Daarbij werd opgemerkt dat i n een OESO-rapport was weergegeven 
dat emissienormen-vaststelling concurrentieverscherpend werkt. 
Tenslotte meende M i n i s t e r Howell, dat i n het tweede a c t i e p r o 
gramma een soepele p r i o r i t e i t e n s t e l l i n g moet worden opgenomen. 
Ook de termijnen moeten n i e t te s t r i n g e n t z i j n . 
De Belgische s t a a t s s e c r e t a r i s noemde a l s belangrijkelement 
voor een Europees m i l i e u b e l e i d i n het tweede actieprogramma, 
de ecologische k a r t o g r a f i e . D a a r b i j zouden voor de v e r s c h i l 
lende gebieden en hun bestemmingen ( i n d u s t r i e , landbouw) ver
schillende maatregelen moeten worden genomen. 
V.w.b. het aspect van de grensoverschrijdende v e r v u i l i n g , s l o o t 
de heer Poma z i c h aan b i j Nederland. 
De I t a l i a a n s e woordvoerder ( P l v . PV Macchia) hoopte dat het 
tweede actieprogramma z a l beantwoorden aan een meer globale 
aanpak. F l o r a en fauna verdienen e x t r a bescherming. Waterbeleid 
i s urgent, gezien de dreigende w a t e r t e k o r t e n . 
Het p.p.p. moet n i e t te s t r i n g e n t worden toegepast. 

V o o r z i t t e r P e d i n i meende dat de elementen, die i n de boeiende 
discussie naar voren waren gebracht, n u t t i g e b i j d r a g e n vormden 
voor de werkzaamheden van de Commissie. 

De heer Scaragia Mugnozza besloot de d i s c u s s i e met de volgende 
opmerkingen: 
- Het m i l i e u b e l e i d d i e n t i n samenhang met andere sectoren 

bezien te worden. 
- De disc u s s i e s , a l s thans gevoerd, geven p o l i t i e k e " g u i d l i n e s " , 

aan de hand waarvan experten verder kunnen. 
- U i t contacten van de Commissie met derde i n d u s t r i e l a n d e n , 

b l i j k t dat de Commissiebenadering a a n s l u i t op de daar heer
sende concepten. 

- Inzake t i t a a n d i o x y d e z i j n v o o r s t e l l e n u i t g e w e r k t , en kunnen 
de besprekingen aanvangen. 

5- m Y - 131 (doe. R/2481/75) 
Na een i n l e i d i n g door de heer'Macchia, z e t t e m i n i s t e r Howell ) 
u i t v o e r i g het B r i t s e standpunt u i t e e n . Hieronder volgen enige 
elementen u i t deze b e l a n g r i j k e i n t e r v e n t i e : 
- Het VK meent dat een diepgaand debat "emissienormen versus 
kwaliteitsdoelstellingen»» thans gehouden d i e n t t e worden. 

- Emissiebeleid geeft e r n s t i g e economische en p r a k t i s c h e 
i m p l i c a t i e s . Succesvol wordt meer dan een eeuw gyverkt v i a 
k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g e n . 

- Het waterbeleid heef t i n het VK hoge p r i o r i t e i t . Programma's 
i n deze sector kosten 600 m i l j o e n pond s t e r l i n g . 

- De Gemeenschap moet i n de m i l i e u s e c t o r s t i m u l e r e n , l i j n e n 
aangeven, t e r w i j l de n a t i o n a l e a u t o r i t e i t e n voor de u i t 
voering moeten zorgdragen. I n die o p t i e k past geen emissie-
o e i e i d . D i t g e l d t ook voor de volgende v i e r gedachtenstreep -
1 e s * 
1) Controle op lozingen moet worden aangepast aan de b i j z o n 

dere omstandigheden. 
(2) Het VK kent snelstromende r i v i e r e n en de Schotse ••loens»», 

die heel wat v u i l kunnen verwerken. 



- (3) Uniforme normen kunnen onvoldoende rekening houden met 
a l l e elementen van een geschakeerd milieubeleid. 

- (4) Concurrentievervalsing wordt j u i s t i n de hand gewerkt 
door emissienormen. Net als energie, transport en kapi
taalvoorzieningen, v e r s c h i l l e n milieu-omstandigheden 
van plaats t o t plaats. Het betekent een extra belasting 
als "schone" gebieden aan dezelfde zware eisen moeten 
voldoen a l s " v u i l e " . 

- Op basis van een k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g e n b e l e i d kan het VK 
ver gaan, 

- De kennis t.a.v. z w a r t e - l i j s t s t o f f e n i s nog onvoldoende om 
te kunnen v a s t s t e l l e n dat deze absoluut n i e t i n het m i l i e u 
thuishoren. Daarom kan ook h i e r een k w a l i t e i t s c o n t r o l e v o l 
staan. 

- Controle dient te geschieden v i a een waarschuwingssysteem, 
t e r w i j l bovendien de controle v i a voortdurende research 
f l e x i b e l dient te worden gemaakt. 

- Tenslotte werd nogmaals beklemtoond dat de v a s t s t e l l i n g van 
emissienormen op Gemeenschapsniveau a l s v e r s p i l l i n g van 

^ bronnen en als i n e f f e c t i e f wordt beschouwd. 
De heer Scaraacia Mugnozza meende dat ondanks het i n f e i t e 
afwijzende karakter van de B r i t s e i n t e r v e n t i e , constructieve 
elementen waren op te sporen. H i j concentreerde zich op de 
zwarte l i j s t - s t o f f e n en meende dat deze, gezien hun persistente, 
toxische karakter, u i t de lozingen geweerd moeten worden. Men 
moest de zelfreinigende werking van het water n i e t overschat
ten. De vice-president meende dat met het thans t e r t a f e l l i g 
gende ontwerp-besluit een coherent b e l e i d werd voorzien i n deze 
sector, dat goed i n het actieprogramma past. 
Vervolgens spraken a l l e delegaties z i c h i n onomwonden bewoor
dingen u i t tegen de B r i t s e stellingname« 
De Ierse minister T u l l y kon wel k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g e n aan¬
vaarden, maar n i e t voor z w a r t e - l i j s t s t o f f e n . De normen voor 
deze s t o f f e n dienden i n een l a t e r stadium unaniem te worden 

0 vastgesteld, zodat er voor het VK nog voldoende ruimte zat. 
Staatssecretaris Poma (België) wenste een uniforme regeling. 
Bv. een besluit inzake de R i j n zou toch doorwerken voor het 
Maaswater. D.d.t., i n Schotland geloosd, kan zich over de ge
hele aardbol verspreiden. 
De Itali a a n s e woordvoerder kon de VK-benadering begrijpen, 
behalve voor de "zwarte" l i j s t . 
Van Nederlandse kant i s begrip opgebracht voor k w a l i t e i t s 
doelstellingen, wanneer het andere s t o f f e n dan die van L i j s t I 
b e t r e f t . Een voor het milieubeleid verantwoordelijke bewinds
man zou xiak n i e t mogen accepteren, dat de zeer gevaarlijke 
stoffen van L i j s t I , i n het m i l i e u terechtkomen. Later i s daar 
aan toegevoegd, dat het lidmaatschap van de Gemeenschap be
tekent dat men een heel menu accepteert. Men kan dan n i e t 
a l a cart uitkiezen wat men lekker v i n d t en de rest laten 
staan. Het i s niet j u i s t om technische argumenten te hanteren, 
om zich te verschuilen achter een p o l i t i e k e onwil een emissie
benadering te kiezen voor L i j s t I . 



De Duitse m i n i s t e r Maihofer meende dat de thans aan de gang 
zijnde p r i n c i p e - d i s c u s s i e reeds was gevoerd t e n t i j d e van 
de v a s t s t e l l i n g van het eerste actieprogramma. Voorts vroeg h i j 
zi c h af hoe het VK, dat b l i j k b a a r n a t i o n a a l een a c t i e f water
b e l e i d v o e r t , h i e r zo a f w i j z e n d kon staan. H i j wees op de Eu
ropese s o l i d a r i t e i t . Het VK i s n i e t alléén i n Europa. Ook r e l e 
veerde de Heer Maihofer dat Japan, ook een e i l a n d e n r i j k , wel 
- en reeds i n 1970 - was overgegaan t o t de v a s t s t e l l i n g van 
emissienormen. Op basis van het VK-standpunt leek geen over
eenstemming m o g e l i j k , j u i s t omdat d i t een i n Duitse ogen on
toelaatbare c o n c u r r e n t i e v e r s t o r i n g veroorzaakt. 
De Franse m i n i s t e r meende dat beide uitgangspunten elkaar aan 
moesten v u l l e n . Door de v a s t s t e l l i n g van emissienormen zouden 
industrieën gestimuleerd worden op t e houden met lozen van 
s t o f f e n van L i j s t ï. 
De Deense en Luxemburgse woordvoerders spraken z i c h eveneens 
u i t tegen de V K - o p s t e l l i n g , " 
M i n i s t e r Howell was b l i j met de z . i . gematigde r e a c t i e s , On¬
danks de v e l e argumenten, was h i j n i e t b e r e i d een ander u i t 
gangspunt i n t e nemen dat voor de B r i t s e i n d u s t r i e een l a s t e n 
verzwaring zou opleveren van een h a l f a d r i e k w a r t m i l j a r d 
pcrfL s t e r l i n g . Nogmaals benadrukte h i j dat het VK mee wilde 
werken aan het totstandkomen van hoge k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g e n , 
waardoor het m o g e l i j k b l e e f v i a meerdere wegen Rome te bereiken. 
Thans verzocht het VK om een periode om na t e kunnen denken. 
Hoewel i n tweede i n s t a n t i e nog c o n c r e t e r druk werd u i t g e o e f e n d 
op de B r i t s e d e l e g a t i e , vermocht d i t geen r e s u l t a a t t e s o r t e r e n , 
(Zo werd o.m, nog g e s t e l d , dat het VK thans n i e t zou w i l l e n 
accepteren, wat het i n het kader van de conventie van P a r i j s 
wel heeft gedaan). 

De Commissie w i l d e wel enige b e d e n k t i j d voor s t u d i e geven. 
De Franse "minister was verbaasd dat d i t moest, gezien het f e i t 
dat t i j d e n s de technische a m b t e l i j k e v o o r b e r e i d i n g van d i t 
dossier n i e t s van een zo p r i n c i p i e e l standpunt was gebleken. 
Tenslotte kon v o o r z i t t e r P e d i n i s l e c h t s constateren dat een , 
hernieuwde R a a d s z i t t i n g nodig was. Op 8 december a.s. komen 
de m i n i s t e r s om 15*00 uur weer b i j e e n . 
De Belgische s t a a t s s e c r e t a r i s meende dat we er dan u i t moeten 
komen. S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t s t e l d e dat thans kon worden 
v a s t g e s t e l d dat acht d e l e g a t i e s het eens z i j n . Het gaat thans 
om een p o l i t i e k e issue: " w i l l e n de l i d s t a t e n een communautair 
waterbeleid of n i e t ? " Gezien deze stand van het dossie hebben 
nieuwe technische besprekingen en s t u d i e s geen z i n . Avant 
8 december zou de Commissie een p o l i t i e k e basis voor overeen
stemming moeten onderzoeken. 
Nederland was thans b e r e i d de andere open punten van ENV. 131 
te bespreken. 
V o o r z i t t e r Bedini kon de eerste Nederlandse gedachte onder-
s c n r i j v e n , t.a.v. verdere bespreking i n deze Raad verwachtte h i j 
weinig h e i l . I n deze s i t u a t i e werd de discussie t.a,v. 
ENV. 131 afgesloten. 



6. Zwemwater, (doe. R/2440/75) 
Na een rommelige discussie, waar tweemaal delegaties terug
kwamen op door de v o o r z i t t e r getrokken, en n i e t onmiddellijk 
tegengesproken, conclusies, bereikte de Raad overeenstemming 
over deze r i c h t l i j n . 
A r t i k e l 4. 
De haken i n l i d 1 en 2 vervallen. L i d 3 komt als volgt te 
luiden: • m . . 
••Voor zeewater i n de grensgebieden of grensoverschrijdend 
water dat invloed heeft op de k w a l i t e i t van het zwemwater 
i n een andere Lid-Staat, z u l l e n de consequenties die de 
gemeenschappelijke k w a l i t e i t s d o e l s t e l l i n g e n voor de badzones 
hebben door de oeverstaten i n onderling overleg worden 
vastgesteld". 
De Commissie kan aan d i t overleg deelnemen. 
Daarnaast wordt i n de Raadsnotulen opgenomen dat België 
u n i l a t e r a a l heeft verklaard dat de gehele Belgische kust 
badzone is« 
A r t i k e l 9. 
I n het tweede gedachtenstreepje komen zowel de kolommen 
"aanbevolen" a l s "binden" te staan, t e r w i j l nieuwe parameters 
worden opgenomen met de vermelding dat hierover een Raads-
beslissing nodig i s . 
A r t i k e l J3j. l i d 2. 

De haken v e r v a l l e n . 
Na d o o r l i c h t i n g van de j u r i s t e n - l i n g u i s t e n , kan deze richt-*-
l i j n formeel worden vastgesteld. 

7. Middellandse^Zee^ (doe. R/2437/75) 
Accoord. 

8 . Che_misch_Ri jnverdrag^ (R/2439/75) 
Minister Maihofer tr o k de Duitse reserve i n . Staatssecretaris 
Brinkhorst deelde mede zulks n i e t te kunnen doen. Na de d i s 
cussie over punt 5 was gebleken dat de Gemeenschap n i e t kan 
komen t o t de v a s t s t e l l i n g van een gemeenschappelijke water-
p o l i t i e k . Het zou derhalve prematuur z i j n te beslissen dat 
de Gemeenschap i n een ander kader een verdrag inzake dezelfde 
materie zou kunnen ondertekenen. Ondanks een beroep van de 
Commissie, bleef de Nederlandse bewindsman b i j het standpunt 
dat, nu er geen interne regeling kan worden vastgesteld, 
extern optreden n i e t mogelijk i s . D i t punt komt derhalve 
8 december weer op de agenda. 

9. Zwgvel i n gasolie. (doe. R/2495/75) 
Accoord. 
Minister Nielsen legde een ve r k l a r i n g af, dat Denemarken er 
van uitgaat, dat a r t . 2 slechts zal worden toegepast t e r ver
strakking van de toegestane percentages. 



1 0 . T i t a a n d i o x y d e > 

Zie d e v e r k l a r i n g v a n M i n i s t e r J a r r o t , o n d e r p u n t 4 . 

D I V E R S E N » 

g o m m i s s a r i 3 S c a r a s c i a M u g n o z z a s p r a k d e h o o p u i t d a t d e 
v o o r b e r e i d i n g i n v e r t a n d m e t d e i n m e i 1 9 7 6 t e V a n c o u v e r 
t e h o u d e n H a b i t a t c o n f e r e n t i e , v o o r t z a l g a a n i n c o n s t r u c 
t i e v e z i n . W e l l i c h t k a n d e G e m e e n s c h a p h i e r a a n d e e l n e m e n 
n a a s t a l l e l i d s t a t e n . I n j a n u a r i a . s . i s h i e r o m t r e n t e e n 
o v e r l e g v o o r z i e n . 


